
Eikenbomen behouden bij Greenportlane

CDA stelt tevreden vast dat de bestaande aansluiting op de A67 bij TradePortWest 
gehandhaafd blijft bij de aanleg van de Greenportlane. Zij wil graag ook dat de bestaande 
aansluiting bij de A73 geheel intact blijft. Belangrijkste nu is dat de rij monumentale 
eikenbomen op de Venrayseweg behouden blijft vanwege het landschap en de uitstraling 
van de Floriade.

Vrijdag 19 juni wordt het Provinciaal InpassingsPlan voor de aanleg van de Greenportlane in de 
Statencommissie Fysiek Domein behandeld. Na deze commissiebehandeling moet het plan op 10 
juli in de vergadering van Provinciale Staten (het Limburgs Parlement) definitief worden 
vastgesteld. In januari werden de conceptplannen al besproken in dezelfde Statencommissie.

Woordvoerder Jeu Titulaer stelt met genoegen vast dat Gedeputeerde Staten (GS) goed naar de 
opmerkingen van het CDA in januari heeft geluisterd. Want in het definitieve voorstel wordt de 
bestaande aansluiting op de A67 bij Trade Port West gehandhaafd. Daardoor hoeven de huidige 
bedrijven niet extra te gaan omrijden en wordt dus ook het milieu gespaard. 

Gelet op het belang van een snelle aanleg van de Greenportlane, gaat de CDA-fractie ook 
akkoord met de keuze van het voorkeurstracé ter hoogte van de A73 (het zogenaamde alternatief 
I). Voordeel hiervan is dat de Floriade en het toekomstige Greenpark optimaal ontsloten wordt. 
Nadeel blijft de omslachtige uitvoering van de aansluiting door middel van een soort van 
slingertracé. Daarom wil het CDA dat GS met de Minister overlegt om de bestaande aansluiting 
bij de A73 toch volledig te handhaven.

Belangrijkste voorwaarde die het CDA stelt is dat de monumentale eikenbomenrij langs de 
Venrayseweg (de oude Horsterweg) zo veel mogelijk behouden moet blijven. Dat houdt in dat alle 
bomen moeten blijven die niet in de weg staan van het nieuwe viaduct voor de Greenportlane 
over de Venrayseweg. Deze belangrijke bomenrij is een uniek landschapselement en vormt 
namelijk het visitekaartje en entreepoort voor de bezoekers van de Floriade. Daardoor 
onderscheidt deze Floriade zich direct van de vorige edities waar de bezoekers zich steeds in 
volledig nieuw aangelegd terrein begaven. Deze Floriade heeft immers als uitgangspunt om de 
oude landschapselementen zichtbaar te maken en te vermengen met nieuwe duurzame 
ontwikkelingen. 

Tijdens de publieksbijeenkomsten op 4 maart en 15 juni is gebleken dat zo veel als nu 
voorzienbaar wordt rekening gehouden met de belangen van de bewoners. Ook wordt 
geconstateerd dat er een breed draagvlak bestaat voor de keuze van dit alternatief ten opzichte 
van de andere 3 alternatieven. De keuze van de plaats van het ecoduct is nog niet duidelijk. De 
CDA-fractie in het Limburgs Parlement wil dan ook dat GS de plannen hiervoor nog terugkoppelt 
met de Statencommissie.


